
Zápis z jednání osadního výboru Václavovice I  
ze dne 10. 5. 2019 – pro konání ZM 20. 5. 2019 

 

Místo konání: v místě bydliště Ivo Kunetka 

 

Účastníci jednání: Bohdová Lenka, Čahojová Zuzana, Kunetek Ivo, Pazděrová Anna, Rýdl Aleš  

 

Program: 

I.   Zahájení  

II.  Kontrola plnění usnesení z 25. 2. 2019 

III. Informace o provedené kontrole všech částí OV Václavovice 

IV. Požadavky OV Václavovice 

V.  Různé a závěr 

 

K jednotlivým bodům jednání: 

 

 ad I. Jednání zahájil předseda OV Ivo Kunetek. Navržený program byl schválen všemi hlasy. 

 

ad II. Kontrola plnění usnesení, předána ZM dne 27. 2. 2019 
                 

ad 1. - Návrh na usnesení:   

   OV navrhuje stanovit termíny jednání zástupců MěÚ Klimkovice s ŘSD o technickém  

   řešení k omezení hluku z dálničního mostu, a to jeho zakapotováním a dále o výsadbě  

   širokého pásu zeleně (stromků + keřů) kolem dálnice od nájezdů v O. Svinově až po  

   výjezd z mostu směrem na Brno –  

   Plnění: dosud nám termíny jednání s ŘSD nebyly oznámeny. Na požadavku OV trvá. 

 

ad 2. - Návrh na usnesení:  OV navrhuje v roce 2019 zahájit práci na projektové dokumentaci 

k dokončení řádného přechodu pro chodce v místě autobusových zastávek „Václavovice“ a 

současně na vybudování chodníku od zastávky MHD Viola po zastávku MHD Václavovice.  

(viz příloha č. 1)  

Plnění: dosud nerealizováno. 

 

ad 3. - Návrh na usnesení:  OV navrhuje ZM  instalovat dopravní značení „Zvýšený pohyb 

chodců“, zrcadlo a provést osvětlení  -  u zastávky MHD Viola. (viz příloha č. 1)  

Plnění: dosud nerealizováno. 

 

ad 4. Návrh na usnesení: a) vést jednání k vymístění vozidel nad 12t na silnici II/647 (Poruba 

– Klimkovice) s vedením Magistrátu města Ostravy a s odborem dopravy SMK, s uvedením 

konkrétních kroků a termínů. Pokud bude tento požadavek neprůchodný, požadovat 

vybudování protihlukové stěny pod ulicí Porubskou. 

b) OV navrhuje ZM provedení nové výsadby širokého pásu stromů a keřů podél silnice II/647 

od záseku po zastávku MHD Václavovice (viz příloha č. 2). 

Plnění: Body a) ani b) dosud nebyly realizovány.  
 

ad 5. a) OV navrhuje ZM zařadit do plánu investic vybudování  místa k setkávání  

občanů a zakoupení srubu v částce  cca 50 000 Kč.  

b) OV navrhuje součinnost s TS při budování místa pro setkávání občanů. (příloha č. 3) 

Plnění: zatím nerealizováno, nutné jednání MÚ Klimkovice s družstvem Slezan o dohodě 

k vyjmutí části zemědělské půdy z jejich pronájmu 



 ad 6. - Návrh na usnesení: OV doporučuje RM udělit písemný souhlas Poště Ostrava 8 

k provedení úprav k osázení poštovních schránek tak, aby nebránily ve výhledu při vjíždění 

na hlavní silnici (viz příloha č. 4) 

OV se aktivně zapojil do projednávání požadavku. V současné době vydal MěÚ Klimkovice 

souhlas k provedené úpravě, majitel dotčené dřevěné stavby p. Suchánek rovněž s úpravou 

vyslovil souhlas.  

Plnění: V současné době se čeká na vlastní realizaci požadavku, kterou provede ČP 

v Porubě. 

             

ad 7. - Návrh na usnesení: OV navrhuje zajistit přípravné práce za přispění dotace pro 

napojení všech domácnosti na ul. Luční na veřejnou vodovodní síť pro zajištění pitné a 

nezávadné vody.  

Plnění: OV k dnešnímu dni nebyl o výsledku návrhu informován. 

 

             ad 8. - OV podporuje návrh TS na provedení rekonstrukce propusti v ulici U Zahrádek. 

             Plnění: Rekonstrukce byla zahrnuta do plánu investic 

                  
           Z různých: OV navrhuje zajistit na ul. Luční ořezání stromů nad ulicí tak, aby  

            neohrožovaly zdraví a životy občanů případným zlomením větví a jejich pádem.  

            Plnění: požadavek dosud nerealizován. 

            

            2. OV společně s výborem zahrádkářů U Zahrádek vyvine iniciativu k přesvědčení chatařů,  

            kteří v chatkách bydlí celoročně, aby zvážili přihlášení k trvalému pobytu ve městě 

            Klimkovice. Zajistí Ivo Kunetek za OV a Marek Jašurek za zahrádkáře. 

            Plnění: iniciativa OV se při schůzce zahrádkářů nesetkala s kladným výsledkem       

             

ad III. Informace o provedené kontrole všech částí OV Václavovice  
           Předsedou OV Ivo Kunetkem a členkou Annou Pazděrovou provedenou kontrolou bylo 

           zjištěno: 

 

           1. V ulici U Zahrádek  

               a) zatím nebylo provedeno přeložení poštovních schránek, bránících ve výhledu při  

                   výjezdu na hl. silnici 

        b) z pozemku p. Tvrdého a spoluvlastníků je nebezpečně nad ulicí vykloněn vysoký strom  

            a dále větve stromů kolem cesty zasahují do drátů el. vedení 

       c)  s panem Tvrdým, jedním z vlastníků pozemku, na kterém se údajně nacházela  

            „Kouzelná studánka“ zmíněná Jarmilou Glazarovou a na kterou upozornila paní  

            Chlebovská jsme zjišťovali, zda by byla možná obnova studánky. V současné době  

            zřejmě obnova nebude možná vzhledem k tomu, že v minulosti byl okolní terén     

            buldozerem narušen. Voda nyní stéká v malém pramínku do skruže. Jedná se pouze  

            o podpovrchovou vodu, která není pitná. 

         

          2. V ulici Luční 

               Nebyl akceptován požadavek na ořezání stromu nad ulicí, který by mohl ohrozit    

               bezpečnost lidí i majetku. 

 

          3. V ulici Porubská 

              a) Dosud nebyl splněn požadavek na vyčištění žlabu, který byl požadován v minulém roce  

                  po TS. Žlab, zejména pod zahradou p. Mrázka, je velice zanesený a zarostlý po obou 

                  stranách cesty.  

             b) V zatáčce u výcvikového kynologického místa se nachází torzo zlomeného uschlého  



                  stromu. 

            c)  U garáží se nachází vykopaná zemina. Je tato akce nahlášena TS? Zajistit, aby prostor   

                 byl uveden do původního stavu. 

                 

 ad  IV. Požadavky OV Václavovice 

              1.  OV trvá na plnění všech bodů, které byly navrženy v usneseních v odd. II. 

              2.  Na základě zjištěných skutečností kontrolou části Václavovic OV navrhuje provedení 

                    v ul. Porubské: 

                   a)  vyčištění žlabu, který byl požadován již v minulém roce po TS 

b)  odstranění pařezu v zatáčce ul. Porubské u kynologického cvičiště 

 v ul. U Zahrádek: 

                   a)  sledovat provedení přeložení poštovních schránek, bránících ve výhledu při výjezdu 

                        na hl. silnici 

             b) prostřednictvím MÚ zjistit možnosti, jak provést odstranění nebezpečně vykloněného 

                 stromu nad ulicí z pozemku p. Tvrdého a spoluvlastníků a dále zajistit ořezání větve  

                 stromů kolem cesty, které zasahují do drátů el. vedení 

             c) na vhodném místě požadujeme umístění informační tabule  

 

              v ul. Luční:    

             zajistit ořezání stromu nad ulicí v rámci zajištění bezpečnosti a majetku lidí 

 

       3. Požadavek na uskutečnění schůzky OV se starostou města, návrh - pokud možno  

          do 31. 5.2019 

          Na schůzce OV seznámí p. starostu s konkrétními problémy této lokality, jež souvisí  

          zejména s hlukem, s dopravními problémy a s místy, pro která budeme požadovat  

          výsadbu stromů a keřů, jak zní výzva k podzimní akci „vysadíme 10 000 000 stromů“. 

 

 

ad V.  Různé 

          Členové OV byli seznámeni s rozhodnutím ZM o přidělení částky 4 500 Kč na společné  

          akce občanů. Do konce května OV 2019 zjistí, o jakou akci mají občané zájem a podle 

          toho bude rozhodnuto o místě konání.  

          Osadní výbor navrhuje setkání u příležitosti Dne dětí – 1.6.2019. 

   

  V Klimkovicích dne 10. 5. 2019 

 

  Ivo Kunetek, předseda OV                                             Za správnost: Anna Pazděrová 

               


